

Referat af møde i DOF Københavns bestyrelse den 9. februar 2023 i Fuglenes Hus

Deltagere: Alice Nørhede, David Collinge, Frands Jensen, Ingelise Aarøe Petersen, Nicolai Halvorsen, Ole Vesterlund,

Afbud: Ask Emil Brix Selmer, Torben Dyhrberg, Tue Brix

1. Valg af ordstyrer, referent og lukkeansvarlig

Nicolai, David, Frands

2. Kommentarer og opfølgning til sidste møde den 5. januar 2023

- a. Kommentarer er modtaget. Frands rundsender færdigt referat.
- b. Referater 17/2, 19/4, 27/6 og 10/10 2022 savnes

3. Økonomi

- a. Vi bruger stadig færre penge end budgetteret.
- b. Fuglenes Hus er i gang med at opstille regnskabet for 2022.
- c. Frands forbereder budget for 2023.
- d. Vi overvejer, om vi skal slå PICA legatet sammen med fuglestations-bidrag til en fast årlig sum.

4. Nyt fra Naturpolitisk Udvalg, grønne råd, brugerråd m.m.

- a. Formanden for NPU, John Frisenvænge, har udsendt referaterne fra et par møder.
- b. Derudover intet nyt. Der forberedes rævemonitering på Vestamager til marts-april.

5. Nyt fra øvrige DOF-udvalg, -grupper m.m.

- a. DOF Travel: Der er mangel på ledere til busture. Oversøiske storture kniber det med at samle deltagere til, mens europature er populære.
- b. Roskilde, grågæssene: Intet nyt.
- c. Køge vil gerne udvikle deres aktiviteter
- d. Arrangementsudvalg: Kim Frost vil gerne holde foredrag den 2. marts om "Hvordan fugle ser".
- e. Kurser: Jan Kiels fuglestemmekursus – 2 holdes i foråret. Vi diskuterer mulighed for en yderligere lærer for fuglekurser, da Jan Kiel kun kan afholde ét kursus, og vi har kursister til to.

6. Webmasterorientering

Vi har haft en henvendelse fra en person, som havde svært ved af finde, hvor på dof.dk man kan tilmelde sig. Det er for besværligt.

7. Igangværende sager og aktiviteter

- a. Forberedelse til generalforsamling (13. marts), dirigent, foredrag, mm.
 - i. Ingelise har samlet bidrag fra de forskellige udvalg og cirkuleret udkast til årsberetningen.
 - ii. Tue skulle gerne have forespurgt medlemmerne af Repræsentantskabet, om de genopstiller.
- b. Vi har ikke hørt fra PICA legat-modtagerne, som, tradition tro, var inviteret til holde foredrag om deres tur til Mongoliet.
- c. Vi hører andre muligheder.

8. Nye sager og aktiviteter

- a. Vi vil teste afgørelsen om adgang til Saltholm ved en bestyrelsestur til foråret.

9. Arbejdsfordeling for bestyrelsen

Arbejdsfordelingen gennemgås på et møde efter generalforsamlingen. Her skal også gennemgås tidligere referater for at se, hvad vi mangler at følge op på.

10. Henvendelser til og fra bestyrelsen siden sidst

- a. Frands følger op på ansøgninger om støtte til fuglestationsophold og lignende aktiviteter. Det ser ud til, at vi har bevilget støtte, der ikke er kommet til udbetaling.
- b. Ansøgning fra Lars Engmark om støtte til Ørneklubben på 25.000 kr. blev imødekommet. Beløbet går hovedsageligt til dækning af turaktiviteter. Frands meddeler Lars om beslutningen (gjort).

11. Evt.

- a. Frands beder Fuglenes Hus om nøgler og koder til Nicolai og Ole.

Oversigt over planlagte møder og arrangementer

26. februar	Ørnens Dag
2. marts	Foredrag om "Hvordan fugle ser"
13. marts	Bestyrelsesmøde (17.00) og Generalforsamling (19.00)
18. marts	DOF Travels symposium
13. april	Næste bestyrelsesmøde